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W związku z wywiadem udzielonym przez przewodniczącego Rady Miejskiej Skoczowa, zamieszczonym na
portalu ox.pl w dniu 29-10-2010 pt: Koniec ''rozbrykanej'' Rady. Proszę o zamieszczenie poniższego listu.

Pan Jan Krużołek swoją wypowiedzią cyt. „Za mojej kadencji, choć niektórzy tego nie uważają za plus, najważniejszą
sprawą, którą udało się „popchnąć” jest kanalizacja.” - wprowadza Czytelników w błąd. Zostałem odwołany po
spotkaniu z Mieszkańcami na którym Klub Radnych Mała Ojczyzna przedstawił ogromne koszty inwestycji,
planowane podwyżki cen ścieków oraz nazwiska radnych głosujących za projektem budowy kanalizacji, na który do
tej pory nie otrzymaliśmy dofinansowania. W stwierdzeniu cyt. „Umknęło nam dofinansowanie na projekt
kanalizacyjny. To było jeszcze za poprzedniego przewodniczącego, ale ja to traktuje jako całość.” - Czytelnikom
należy się wyjaśnienie.

Dofinansowanie projektu kanalizacyjnego "umknęło" gminie Skoczów właśnie w trakcie kadencji P. Jana Krużołka.
Wszystkie uchwały związane z projektem kanalizacji zostały przegłosowane przez Radę Miejską w czasie, gdy ja
pełniłem funkcję przewodniczącego. Natomiast po objęciu urzędu przez P. Jana Krużołka Burmistrz Skoczowa do
dnia dzisiejszego nie złożyła wniosku do funduszy unijnych na kompleksową kanalizację gminy. Za to Rada Miejska
nie ponosi żadnej odpowiedzialności. Radni Małej Ojczyzny wraz z radnym Romualdem Cieślarem i radnym
Krystianem Mrozem wielokrotnie przedstawiali alternatywne i tańsze propozycje rozwiązań kanalizacyjnych dla
całej gminy, jednak nigdy nie były one brane pod uwagę.
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